
10. oktober, 2022, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Lena,  Morten, Nis, Peter , Pernille, Mathias, Cecilie, 
Johnni, Trine 

 

Supp: Pernille 

Afbud: Trina, Henning, Iben 

Gæster:  

Sted og tid: Personalerummet i aulabygningen 

Referent: Trine Gjerløv   

Ordstyrer: Lena 

 

Punkt: Emne Formål (Beslutning, 
Drøftelse, 
Orientering) 

Ansvarlig 
for punkt 

Tid: 

1. Gennemløb og godkendelse af 
dagsorden samt punkter til eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden 

Dagsorden vedtaget.  
Intet til eventuelt.  

Lena 18:30-
18:40 

2.  Meddelelser fra elevrådet (Kun 
orientering, ingen drøftelser med mindre 
annonceret) 

I elevrådet er drøftet 
hvad der kan ændres 
ved den nye bygning. 
Der er et stort ønske 
om kameraer især 
ved indgangspartiet. 
Elevrådet oplever 
der er en udfordring 
med sko der bliver 
bliver 
væk/forsvinder.  
Johnni undersøger 
muligheder.  
Elevrådet ser en 
problemstilling i, at 
man hvis man ikke 
når at spise, skal 
spise udendørs.  
Elevrådet arbejder 
videre med 
opmærksomhed på 
skrald og 
affaldsbeholdere.  
Elevrådet har en 
opmærksomhed på 
at viderebringe viden 
fra 
bestyrelsesmøderne 
til elevrådet.  
I udskolingen drøftes 
det om der kunne 
være mulighed for 
lektielæsning efter 
endt undervisning.  

Forpersons
kab 

18:40-
18:50 



elevrådet påpeger, 
at der er en 
udfordring med den 
manglende mulighed 
for badning efter 
idræt.  
Elevrådets 
repræsentanter 
tager et møde 
hurtigst muligt med 
Johnni.  
her drøftes 
ovennævnte 
punkter.  
 
 

3. Gennemgang af årshjul frem til jul 

 
Drøftelse 
Gennemgang af 
årshjul for resten af 
2022.  
På december mødet 
drøftes årshjulet for 
første halvår 2023 
 
 

Forpersons
kab 

18:50-
19:05 

4. Nedsæt SB principgruppe 
 

Beslutning 
Der nedsættes en 
gruppe :  
Lena, Nis, Morten 
(deltager kun første 
gang) , Pernille, 
Johnni og 
repræsentanter for 
elevrådet der 
deltager ved første 
møde.  

Forpersons
kab 

19:05-
19:15 

5. Budgetopfølgning og ønskede dispositioner Orientering 
 
Opfølgningen er på 
⅔ af året.  
Umiddelbart ser det 
ud til der kommer et 
mindre overskud.  
 
Skolen har valgt at 
slå en stilling om 
som koordinator for 
RC/PLC. Hovedfokus 
vil være 
inklusionsindsatsen.  
 
Skolen forventer ikke  
at skulle have en 
opmærksomhed på 
energikrisen.  

Johnni 19:15-
19:30 

6. Skolefester 2023 Drøftelse 
 

Forpersons
kab 

19:30-
19:40 



Der nedsættes et 
udvalg : Kuno, 
Mathias, Johnni og 
Cecilie.  
 
der holdes et 
opstartsmøde hvor 
også Malene 
(udskoling) deltager.  
 
Kuno tager kontakt 
til Henriette fra den 
tidligere bestyrelse 
om erfaringer og 
læringer fra sidste 
fest. 
 
 

7. Hjemmearbejde/lektier anno 2022/2023 Drøftelse 
 
Ledelsen tager med i 
overvejelser hvordan 
det indgår i 
skoleåret.  
Det er vigtigt der er 
en kommunikation til 
forældre om 
hvordan 
lektier/faglig 
fordybelse er på 
skolen.  

Johnni/Pet
er og Nis 

19:40-
20:05 

8. Meddelelser som ikke fremføres under 
øvrig dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse 

Medarbejder 
repræsentanter:  
Ide og ude ordning i 
den nye bygning 
drøftes i øjeblikket.   
 
Der ønskes input fra 
bestyrelsen i forhold 
til inde- udeordning.  
 
Formand: 
Der er et 
efterårskursus for 
skolebestyrelser. 
Hvis man ønsker at 
deltage kan man 
rette henvendelse til 
formand.  
 
KKFO: 
Arbejdet med 
årshjulet er i gang.  
 
 
Skoleledelse: 
Dialogmøde om 

 20:05- 
20:25 



skoleudviklingssamta
ler den 10.11. 
Invitationen sendes 
rundt til bestyrelsen.  
 
Der var været 2 
måneders 
gennemgang af de 
nye lokaler. der er en 
del der skal 
udbedres.  
 
Generel information 
om den aktuelle 
status på 
byggesagen.  
 

9. Evt. 
 

Møder planlægges 
fremadrettet fra 17-
19 

 20:25-
20:30 

 

Opsamling :  

Elevrådets nye repræsentanter i bestyrelsen skal fremgå af hjemmesiden.  

Input fra bestyrelsen i forhold til inde/ude ordning i udskolingsbygningen.  

PLC (pædagogisk læringscenter) ønsker at skolens IT strategi drøftes i december  

 

Til et kommende møde: 

Ændring omkring billeder på Aula. 

Tilføjelse til fremtidig agendaer med (opfølgning på beslutninger/opgaver fra dagens møde) til at skabe overblik et 

sted der kan kombineres med SB action log.  

 

 

 


